

26 october, 2024

La Cité du Vin, Bordeaux, France



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Marie Sanchez

LEGAL GUEST FACULTY



Marie Sanchez is a highly regarded member of both the Paris and Quebec Bars, whose legal career began in Singapore within a prominent pharmaceutical group, providing her with invaluable international experience. Over nearly a decade, she further refined her expertise at top-tier international law firms before founding NOOA Avocats. Marie specializes in regulatory and contractual matters within the life sciences sector, with a notable emphasis on therapeutic cannabis and wellness hemp. Her profound knowledge in this field has earned her recognition as a prominent speaker at prestigious training courses and conferences in France and internationally. Academically, Marie holds a Master II Professional degree in healthcare industry law from Montpellier I University, complemented by an Executive MBA from ESSEC-Mannheim. These credentials underscore her dedication to continuous professional development and leadership within her specialized legal domain.



www.mrasrq.com

26 octobre 2024

La Cité du Vin, Bordeaux, France



SCIENCE
IN THE CITY
INTERNATIONAL



Marie Sanchez

CONFÉRENCIER INVITÉ JURIDIQUE



Marie Sanchez est un membre très apprécié des barreaux de Paris et du Québec. Sa carrière juridique a débuté à Singapour au sein d'un groupe pharmaceutique de premier plan, ce qui lui a permis d'acquérir une expérience internationale inestimable. Pendant près d'une décennie, elle a affiné son expertise au sein de cabinets d'avocats internationaux de premier plan avant de fonder NOOA Avocats. Marie est spécialisée dans les questions réglementaires et contractuelles dans le secteur des sciences de la vie, avec un accent particulier sur le cannabis thérapeutique et le chanvre de bien-être. Ses connaissances approfondies dans ce domaine lui ont valu d'être reconnue comme une intervenante de premier plan lors de formations et de conférences prestigieuses en France et à l'international. Sur le plan académique, Marie est titulaire d'un Master II professionnel en droit de l'industrie de la santé de l'Université Montpellier I, complété par un Executive MBA de l'ESSEC-Mannheim. Ces qualifications soulignent son engagement dans le développement professionnel continu et son leadership dans son domaine juridique spécialisé.



www.mrasrq.com